

SECRETS

RAHSIA



Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di info@angp.co.za

Ngora ngora jeung sepuh, lalaki sareng awéwé resep ngagaduhan rahasia dina kahirupanna, ogé nyarioskeun rahasia ka silih. Dina gambar ieu anjeun ningali dua budak awéwé leutik silih ngawartoskeun anu aranjeunna pikir henteu aya anu terang. Rahasia mangrupikeun urusan anu sababaraha urang terang sareng kedah dijaga pribadi. Urang tiasa ngagaduhan rahasia ti lalaki tapi ti

Gusti urang moal tiasa nyumputkeun nanaon. Anjeunna terang pikiran anu paling jero tina haté urang. Teu aya rahasia anu tiasa disumputkeun ti Gusti.

Musa nyarios: "Anjeun nempatkeun dosa-dosa kami ka payuneun anjeun, dosa-dosa rahasia kami dimana anjeun tiasa ningali aranjeunna" Jabur 90: 8. "Gusti badé nangtoskeun sagala hal anu urang lakukeun, naha alus atanapi goréng, bahkan hal-hal anu dilakukeun dina rusiah" Ékskolik 12:14. "Gusti ngalungkungan Yesus Kristus bakal nangtoskeun pikiran-pikiran rahasia sadayana" Rum 2:16. Gusti henteu ngan ukur nangtoskeun kalakuan jalma anu ka luar, tapi dosa sareng kalakuan rahasia anu paling disumputkeun, motif sareng tujuan batinna. "Naon waé anu disumputkeun bakal dibawa ka tempat terbuka, sareng naon waé anu ditutupan bakal ditingali" Markus 4:22. "Kutukan Allah ka saha waé anu ngadamel idola tina batu, kai, atanapi logam sareng cicingeun nyembah éta" Ulangan 27:15. "Anu salingkuh ngantosan magrib bakal sumping; anjeunna nutupan rarayna supados henteu aya anu tiasa ningali anjeunna " Yohanes 24:15. Urang tiasa hasil nyumputkeun kalakuan jahat urang sateuacan manusa salami hirup urang sareng maot tanpa dosa-dosa rusiah urang parantos terang. Tapi urang moal tiasa kabur ti Gusti. Poé pasti bakal datang nalika jalma-jalma anu paéh, alit sareng ageung, nangtung payuneun Gusti. "Kuring ningali anu maot, sami sareng alit, sami-sami nangtung payuneun tahta. Buku dibuka, teras dibukukeun buku anu sanés, buku pikeun jalma hirup. Anu maot dihukum numutkeun naon anu parantos dilakukeun, sakumaha anu kacatet dina buku. Saha-saha anu henteu ngagaduhan nami nyeratna dina buku jalma hirup, dialungkeun kana lautan seuneu " Wahyu 20: 12-15.

Maka penting pisan pikeun ngaku dosa rahasia urang ka Gusti, sareng dimana diperyogikeun pikeun manusa ogé. Upami urang ngalakukeun kitu, Gusti bakal ngahampura

urang; pikeun getih Yesus anu mulia nyucikeun urang tina sagala dosa 1 Yohanes 1: 7. Daud nyungkeun Gusti pikeun nyalametkeun anjeunna tina sagala kasalahan anu disumputkeun Jabur 19:12.

Gusti nyalira gaduh ilmu ngeunaan sagala rahasia. "Saha anu terang pipikiran Gusti?" "Aya sababaraha hal anu parantos disumputkeun ku PANGERAN Allah urang" Ulangan 29:29. Dina kaasih-Na anjeunna parantos ngungkabkeun seueur rahasia-Na ka manusa, mimiti sadaya ngalangkungan nabi-nabi-Na teras liwat Putra-Na Isa Al Masih, anu sumping pikeun ngungkabkeun Rama-Na, sareng kahoyong Rama-Na ka urang. Dina Amos 3: 7 urang maca "Gusti anu daulat henteu pernah ngalakukeun nanaon tanpa ngungkabkeun rencana-Na ka hamba-Na, nabi-nabi". "Anjeunna nyandak jalma soleh kana kapercayaan-Na" paribasa 3:32.

Ngaliwatan Yesus Kristus, Gusti parantos ngungkabkeun sadaya rahasia cinta-Na ka urang. **Henteu aya rusiah** dinten-dinten ieu yén "Allah mikanyaah pisan dunya ieu anu Anjeunna mikeun Putra tunggal-Na, supaya sing saha anu percaya ka Anjeunna moal maot tapi ngagaduhan hirup anu langgeng" Yohanes 3: 16. **Henteu aya rusiah** yén "sadayana kedah maot sakali, sareng saatos éta diadili ku Allah" Ibrani 9:27. **Henteu aya rusiah** yén "urang sadayana kedah sumping payuneun Kristus, pikeun ditilik ku Anjeunna. Masing-masing bakal nampi naon anu pantes, numutkeun sagala anu parantos dilakukeun, anu hadé atanapi anu goréng, dina kahirupan awakna "2 Korinta 5:10. **Henteu aya rusiah** yén "Anjeunna henteu hoyong saha waé ditumpes, tapi hoyong sadayana angkat tina dosa-dosa aranjeunna" 2 Petrus 3: 9. Maka anjeunna maréntahkeun urang "angkat, maka, ka sadaya jalma dimana-mana sareng jantenkeun aranjeunna murid-murid abdi" Mateus 28:19. **Henteu aya rusiah** yén "Yesus Kristus sami kamari, ayeuna, sareng salamina" sareng ngajantenkeun "Kristus

janten hikmah urang . Ku Anjeunna urang lereskeun sareng umat Allah anu suci sareng dibébaskeun " Ibrani 13: 8 , 1 Korinta 1:30. Jutaan dinten ayeuna nyaksian kurnia-Na anu nyalametkeun, ngeunaan kakuatan-Na pikeun ngahampura sadaya dosa urang sareng nyageurkeun sadaya panyakit urang. Urang terang pisan yén Yesus "nahan kasangsaraan anu sakuduna ditanggung ku urang, kanyeri anu ku urang kedah ditanggung. Kusabab dosa urang Anjeunna luka. Kami dudung ku hukuman anu dideritanana " Yesaya 53. Urang ogé terang yén" upami urang ngaku dosa urang ka Gusti,. . . Anjeunna bakal ngahampura dosa urang sareng nyucikeun urang tina sagala kalepatan ". "Getih Yesus, Putra-Na, nyucikeun urang tina unggal dosa" 1 Yohanes 1: 9,7. **Henteu aya rusiah** yén Yesus Anak Domba Allah henteu ngan ukur sumping nyandak dosa-dosa urang, tapi ogé ngabaptis urang ku Roh Suci sareng seuneu Mateus 3:11. **Henteu aya rusiah** yén Isa Putra Allah pupus dina kayu salib pikeun dosa-dosa urang, yén Anjeunna gugah deui tina kubur sareng angkat ka Surga dimana Anjeunna "sanggup, ayeuna sareng salawasna, nyalametkeun jalma-jalma anu sumping ka Allah ku Anjeunna, sabab Anjeunna hirup salamina pikeun memohon ka Gusti pikeun aranjeunna " Ibrani 7:25. Anjeunna nyiapkeun tempat pikeun pengikut-Na di sawarga, sahingga urang bakal dimana Anjeunna aya sapanjang jaman kalanggengan Yohanes 14: 1-3. **Henteu aya rusiah** yén lamun urang "tetep sabar, urang ogé bakal maréntah sareng Anjeunna" 1 Timoteus 2:12. Urang ogé terang pasti yén Yesus badé sumping deui. "Bakal aya sora ngagorowok paréntah, sora malaékat, sora tarompét Gusti, sareng Pangéran nyalira bakal turun ti sawarga. Sing saha anu parantos maot percanten ka Al Masih bakal hirup heula; maka urang anu hirup dina waktos éta bakal dikumpulkeun sareng aranjeunna dina méga pikeun pendak sareng Gusti dina hawa. Sareng kitu urang bakal salawasna sareng Gusti "1 Tesalonika 4: 16-17.

Henteu aya rusiah yén nalika tangkal anjir (bangsa-bangsa Yahudi) parantos mimiti mekar sareng sadaya tatangkalan (bangsa-bangsa Gentile); Datangna Kristus pikeun netepkeun karajaan-Na karapihan di bumi bakal caket. Sadayana terang yén ieu kajantenan ti saprak Nagara Yahudi Israél parantos didirikeun sedengkeun nasionalisme anu intensif parantos ngajantenkeun seueur nagara alit sareng langkung ageung bebas dina pamaréntahan. Maka urang ngarepkeun Kadatangan Kristus pikeun umat-Na iraha waé.

Henteu aya rusiah pikeun urang yén lalaki bakal beuki parah di poé akhir ieu. "Seueur anu bakal nyerah imanna dina waktos éta; aranjeunna bakal silih khianati sareng silih benci ... Kitu bakal nyebarkeun kajahatan anu seueur cinta jalma bakal janten tiis, "salaku persiapan pikeun ngungkabkeun dajjal, dewa dunya ieu, anu nipu bangsa-bangsa ku kosong jangji ngajantenkeun aranjeunna percanten bohong Mateus 24: 10-13. Tapi urang ogé terang yén naga, éta oray kuno, nyaéta Iblis atanapi Sétan bakal geuwat diranté sareng dialungkeun kana liang jero, sahingga anjeunna moal tiasa nipu bangsa-bangsa deui dugi ka sarébu taun parantos réngsé " Wahyu 20: 2- 3.

Éta henteu rusiah yén Isa mangrupikeun hiji-hijina jalan, bebeneran sareng kahirupan; sareng yén teu aya anu tiasa angkat ka Rama kajaba ku Anjeunna Yohanes 14: 6. Kami ogé terang yén henteu aya kasalametan di saluareun kuburan, yén dinten ayeuna mangrupikeun dinten kasalametan sareng dinten bakal datang dimana teu aya anu tiasa disalametkeun. Henteu aya rusiah yén Iblis tukang bohong, tukang tipu sareng tukang ngabunuh, nyobian narik anjeun ka naraka langgeng anu disiapkeun pikeun anjeunna sareng para malaikatna Yohanes 8:44. Maka urang nyungkeun anjeun rukun sareng Allah. Wartoskeun ka Anjeunna sadaya masalah anjeun sareng ngaku dosa anjeun. Anjeunna bakal nyucikeun anjeun tina sagala dosa, nyiptakeun haté anu

murni di anjeun sareng nampi anjeun salaku putra sareng putri-Na, ngajantenkeun anjeun ahli waris Allah sareng ahli waris babarengan sareng Kristus. Kadieu ayeuna. Doakeun dimana anjeun, sateuacan kasép.

Upami anjeun hoyong terang langkung seueur rahasia Gusti anu teu kaungkap, candak tina buku anu diilhamkeun ku Gusti Allah dina Kitab Suci. Éta bakal nyaritakeun sadayana anu anjeun kedah terang ayeuna sareng salamina. **Éta henteu rusiah** naon anu tiasa dilakukeun ku Gusti. Naon Anjeunna parantos ngalakukeun pikeun batur anu bakal Anjeunna laksanakeun pikeun anjeun.

Kuring béjakeun anjeun rusiah

Entong maok

Dosa anu **mimiti** anu disabitkeun ku Gusti nyaéta dosa maling ku cara nyandak anu sanés milik kuring. Mangrupikeun nalika perang dunya kahiji nalika kuring ditawan sareng kaancam bakal ditembak. Nalika nangis ka Gusti pikeun pitulung, anjeunna mimiti ngahukum kuring ngeunaan dosa-dosa kuring. Hiji dinten sél panjara sadayana dieusi ku cahaya Gusti anu mulya. Dina cahaya anu saé éta kuring ditingalikeun sadaya dosa-dosa kuring dugi ka budak. Gusti ngingetkeun kuring waktos, nalika salaku budak leutik sakitar genep taun, kuring parantos nyandak artos sakedik artos sanés milik kuring. Budak anu sanés, babaturan sakelas kuring kaleungitan 2 1/2 sén nalika urang maén. Kuring terang dimana koinna parantos ngagulung, tapi henteu ngawartosan anjeunna. Saatos abdi angkat sareng nyandak artos sareng ngagaleuh manisan pikeun kuring. Di payuneun Gusti kuring parantos maling, sareng maok mangrupikeun dosa. Kuring parantos lami mopohokeun hal éta, tapi Gusti henteu hilap sareng ngingetkeun kuring sareng nunjukkeun kuring kumaha maling anu goréng di payuneun Gusti, Anu nyarios "Entong

maak" Budalan 20:15. Anjeunna nunjukkeun ka abdi sadaya dosa-dosa anu sanés anu seueur, tapi dosa anu mimiti anu kuring dipendakan kalepatan sateuacan Gusti nyaéta dosa anu nyolong. Sanaos artos sakedik artos, tapi ka réncang kuring éta seueur, sadayana anu dipiboga, sareng Gusti nyeratna dina buku-Na dimana sadaya dosa urang lebet, kanggo dibaca sacara terbuka dina dinten kiamat. Bareng sareng sadaya dosa kuring anu sanés kuring ngaku dosa ieu sareng nyungkeun hampura. Kuring terang yén dosa ieu babarengan sareng anu sanésna bakal nyandak kuring ka naraka. Sakumaha anu kuring ngarepkeun ditémbak unggal dinten, éta pikareueuseun panginten kuring kedah lebet ka naraka abadi dimana seuneu henteu pernah pareum sareng cacing henteu kantos maot Markus 9:48. Pirang-pirang jam kuring nangis ka Gusti pikeun hampura. Ujug-ujug Yesus nembongan ka kuring, ngagantung dina kayu salib. Kuring tiasa ningali seueur tatu anu goréng, makuta cucuk dina sirah-Na, sareng kuku kejem dina panangan sareng sampéan-Na. Rarayna sadayana dipulas sareng rusak kusabab sadayana kanyeri sareng kasedihan anu sumping ka Anjeunna. Getih ngalir tina tatu-Na. Nalika ningali getih-Na dina kaheranan kuring ujug-ujug kajantenan yén sadaya dosa abdi dikumbah ku getih-Na anu mulia. Kuring terang yén sadaya dosa abdi dihampura ngalangkungan Getih Yesus. "Getih Yesus, putrana, nyucikeun urang tina sagala dosa" 1 Yohanes 1: 7. Damai sareng kabagjaan Gusti asup kana haté kuring. Gusti ogé ngabébaskeun abdi tina dosa sareng tina panjara, pikeun ngawula ka Anjeunna, Gusti anu hirup. Anjeunna ngabantosan kuring supados henteu maling deui.

Dosa anu munggaran.

Dosa anu munggaran dilakukeun ku manusa nyaéta tindakan maling. Adam sareng Hawa ngagaduhan seueur buah anu pangsaéna kanggo didahar di Surga. Ratusan tatangkalan buah-buahan ngurilingan éta, sajabu ti tangkal kahirupan anu

éndah, ti mana aranjeunna tiasa tuang kalayan bébas. Allah ngan ukur ngagaduhan **hiji tangkal** kanggo nyalira, tangkal "anu ngahirupkeun sareng tangkal anu masihan terang naon anu saé sareng anu goréng"

Kajadian 2: 9,17. Iblis, anu maling sareng pembunuh, ngarayu Hawa pikeun maok anu sanésna. Ieu maling munggaran anu dilakukeun ku manusa. Éta nyababkeun pisah sareng Gusti, kasangsaraan sareng maot anu teu pati ka manusa dugi ka ayeuna. Anu ngamimitian tina dosa nyolong nyaéta Setan nyalira. Maka, nyolong, ku naon waé bentukna, mangrupikeun kamitraan sareng setan anu ku Isa disebut maling sareng pembunuh sareng tukang bohong Yohanes 10:10.

Dawuhan Allah: **"tong maling"** . Budalan 20:15. Anjeunna ogé ngawartoskeun ka umat-Na yén "Upami manusa maok sapi atanapi domba sareng maéhan atanapi ngajualana, anjeunna kedah mayar lima sapi kanggo hiji sapi sareng opat domba pikeun hiji domba" Budalan 22: 1. Anjeun panginten henteu pernah maok sapi atanapi domba, tapi anjeun parantos nyolong seueur barang-barang sanés, panginten baju, sabun, gula, tuangeun, artos, perhiasan, pakakas, manuk, buah, kentang, waluh, jajanan, alat, sapédah, mobil atanapi naon-naon anu lain milik anjeun. Suga anjeun nembé nginjeum éta ti nu gaduhna bari teu aya niat pisan kantos malikeun deui. Ieu ogé ibarat maling. Anjeun panginten parantos ngagaleuh jati, papakéan atanapi naon waé kalayan kiridit bari henteu ngagaduhan niat mayar éta sadayana. Ieu ogé mangrupikeun cara anu sanés maling. Meureun anjeun ningali batur ngagaduhan seueur hal, anu anjeun peryogikeun, sareng anjeun mikir yén anjeunna moal sono upami anjeun nyandak. Sateuacan Gusti ieu ogé anu nyolong sareng dosa. Suga, salaku jalma kahiru, anjeun aya di sakola sunat sareng nyolong waluh, hidangan atanapi bahkan domba, henteu ningali éta lepat. Nanging, Gusti nyebat éta nyolong. Suga anjeun nyebat diri anjeun Kristen tapi

anjeun teras-terasan nyandak hal-hal anu sanés milik anjeun, panginten ti tuan atanapi jeng anjeun, ti babaturan anjeun pisan atanapi tina hubungan anjeun nyalira atanapi ti jalma-jalma asing. Ngajual barang anu saluareun nilai saleresna mangrupikeun cara séjén pikeun nyolong artos tina kantong jalma.

Bakal lami teuing pikeun ngajelaskeun di dieu seueur cara maling. Cukup ku terang yén Gusti Allah nyarios " **tong maling** ". Hayu atuh nyimpulkeun ku ngadugikeun sababaraha deui tulisan suci pikeun nunjukkeun naon anu dipidangkeun ku Gusti ngeunaan maling.

"Entong maling atanapi nipu atanapi ngabohong. Entong ngamangpaatkeun saha waé pikeun ngarampok anjeunna. Entong nahan gaji jalma anu anjeun garwa, bahkan teu salami sapeuting " Imamat 19: 11,13. (Masters gagal mayar gaji para pelayanna kaliru tina nyolong). "Sing saha anu nyulik lalaki, pikeun ngajual anjeunna atanapi ngajaga anjeunna, salaku budak, kedah dipaéhan" Budalan 21:16, Ulangan 24: 7.

Achan, urang Israil, nyolong jubah anu éndah, pérak sareng emas, tina hal-hal anu ku Gusti Allah badé musnah nalika Yérikho diserang. Gusti nyalahkeun sakumna suku Israél kusabab dosa anjeunna sareng nyalahkeun aranjeunna pikeun nyolong. Aranjeunna éléh perang ngalawan Ai. Tilu puluh genep lalaki tiwas kusabab dosa maling Achan. Dosa Achan tina nyolong dipendakan sareng sadaya urang Israél ngabatu anjeunna sareng putra-putrina, kuldina sareng domba sareng sagala anu dipiboga. "Maka Gusti henteu deui ngamuk" Yosua 7.

Absalom maok hate urang Israil sareng anu karajaan ti Daud ramana anu saleh. Tapi anjeunna ditelasan. Maling haté jalma ku pujian atanapi nyogok mangrupikeun dosa sareng henteu mayar 2 Samuel 15: 6.

Awéwé anu teu sopan maok haté lalaki ku bébéja yén "cai anu dipaling langkung amis". Aranjeunna ngarahkeun aranjeunna ka jero naraka. Aya ogé lalaki anu teu sopan anu maok pamajikan lalaki sanésna, ngarecah bumi sareng nyiksa kasusah dina diri sorangan Wulang Bebasan 9: 13-18.

Nyolong sering pisan nyababkeun rajapati sareng maot Yermia 7: 9. Upami maling aya bray ngabobol imah sareng dipaéhan, jalma anu maéhan anjeunna henteu salah tina rajapati Budalan 22: 2. "Gusti ngagaduhan tuduhan pikeun ngalawan jalma-jalma anu hirup di bumi ieu." Henteu aya kasatiaan atanapi cinta di bumi, sareng jalma-jalma henteu ngaku kuring salaku Allahna. Aranjeunna janji sareng ngarusak aranjeunna; aranjeunna ngabohong, maehan, maok sareng zinah "Hos 4: 1,2. "Unggal maling bakal dicabut tina bumi" Yehezkiel 5: 3,4. "Kanggo dosa (nyolong) mayar upah - maot" Rum 6:23. Ngan minggu kamari saurang lalaki nyolong domba, maéhan teras nempatkeun bangkéna kana kantong anu anjeunna ngempelkeun dina tonggong sapédah na. Nalika anjeunna tunggang gunung, salah sahiji suku domba nembus kantong kana roda sapédah. Maling murag sareng ditelasan di tempat.

Ratusan rébuan kaleungitan nyawa nalika ngalakukeun aksi maok, atanapi parantos janten rajapati tanpa niat ngalakukeun éta. Mungkin anjeun parantos nyolong mangtaun-taun tanpa mendakan, tapi pastikeun dosa anjeun bakal terang anjeun. Saur Isa, "Naon waé anu disumputkeun bakal dibawa ka tempat terbuka, sareng naon waé anu ditutupan bakal ditingali" Markus 4:22.

Sarakah ngabalukarkeun maling, kacuali urang hoyong kurnia sareng berkah ti Gusti. Sarakah disebut nyembah berhala sabab ngajadikeun hiji Gusti kaluar tina hal-hal dunya ieu Kolosa 3: 5. Dawuhan Allah: "Entong mikahoyong ka imah batur; tong dipikahoyong pamajikanana, budakna, sapi-sapi na, buritna, atanapi naon-naon anu dipimilik ku

anjeunna "Budalan 20:17. Yesus nyarios yén sarakah sareng maling kaluar tina haté babarengan sareng rajapati, zina, sombong sareng tipu daya Markus 7: 21-23. Upami anjeun hoyong dibebaskeun tina kahoyong sareng kabiasaan maling, pasihan haté anjeun ka Gusti sareng Anjeunna bakal masihan anjeun haté anu énggal sareng bersih anu dieusi ku kaasih-Na sareng Roh Suci-Na. Anjeunna bakal ngabébaskeun anjeun tina kabiasaan maling.

Naha pantes pikeun jalma pikeun nipu Gusti? Gusti nyalahkeun urang Israél pikeun nipu Anjeunna ku henteu mayar bagian kasapuluh tina panghasilanana ka Anjeunna. Saur anjeunna: "Kutukan aya pikeun anjeun sadayana sabab sakabéh bangsa anu nipu kuring. Bawa sapinuhna perpuluhan anjeun ka Bait Allah, . . . Kuring bakal muka jandéla langit sareng tuang ka anjeun kalayan seueur rupa-rupa hal anu hadé :. Punten baca Malachi 3: 7-12. Bagian kasapuluh tina panghasilan urang sanés milik urang, tapi milik Gusti. Hayu urang ogé ati-ati yén urang henteu kénging kaliru tina nyolong kahormatan Gusti ku ngagungkeun naon anu parantos dilakukeun ku Rasul 12: 21-23. Dina Rum 13: 8- 10 urang maca "Kudu boga kawajiban ka sasaha - hiji-hijina kawajiban anjeun pikeun silih pikanyaah. . . Entong zinah; entong rajapati; entong maok; entong daek naon milik batur. . . Cinta tatangga anjeun sakumaha anjeun cinta diri. Upami anjeun bogoh ka batur, anjeun moal salah ngalakukeun anjeunna ". Yesus nyarios: "Ménta maka anjeun bakal nampa; milarian, sareng anjeun mendakan; sambel, sareng panto bakal dibuka kanggo anjeun " Mateus 7: 7. Ati-ati ka Karajaan-Na, sareng Anjeunna bakal nyayogikeun anjeun hal-hal ieu (tuangeun sareng baju) "Lukas 12: 22-31.

Seueur lalaki sareng awéwé anu henteu pernah damel tapi hirup ku nyolong naon-naon anu dimangpaatkeunana, ayeuna-ayeuna urang Kristen anu jujur anu séhat. Aranjeunna parantos ngaku dosa ka Gusti sareng manusa. Dimana

aranjeunna sanggup aranjeunna mayar barang-barang anu dipalingna. Gusti ngahampura aranjeunna sareng masihan aranjeunna haté anyar sareng sumanget anyar, Roh Suci anu leres.

Maka, Rosululloh Paul nyarios: "Entong masihan kasempetan ka Iblis. **Lalaki anu biasa maok kedah lirén nyolong** sareng mimiti damel, supados kéngingkeun hirup anu jujur pikeun dirina sareng tiasa ngabantosan jalma-jalma miskin "Epesus 4: 27,28.

Hayu Yesus sumping kana haté anjeun sareng bumi sareng anjeun moal kedah maling deui. Nalika Yesus lebet ka bumi Zacchaeus, petugas pajeg, anu nyolong artos rayat ku overtaxing aranjeunna, Zacchaeus nyarios: "Dangukeun Pak! Kuring bakal mikeun sapalih katuangan abdi ka jalma miskin, sareng upami kuring parantos curang saha waé, kuring bakal mayar anjeunna opat kali langkung seueur ". Yesus nyarios ka anjeunna: "Kasalametan parantos sumping ka bumi ieu dinten ayeuna" Lukas 19: 1-10.

Sarakah sareng maling (maling) kaluar tina manah manusa. Upami anjeun hoyong bébas tina dosa sareng kabiasaan maling, pasihan haté anjeun ka Yesus. Anjeunna bakal masihan anjeun haté énggal dieusi ku kaasih-Na, sareng Anjeunna bakal ngabébaskeun anjeun.

JR GSCHWEND

Saluran Injil ieu ditarjamahkeun nganggo komputer. Upami anjeun tiasa menerkeun atanapi ningkatkeun basa, punten kontak ka kantor di info@angp.co.za

Upami anjeun parantos mendakan kasalametan dina Al Masih, atanapi upami anjeun parantos diberkati ngalangkungan literatur Injil kami, punten wartosan

This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)